
 Holbergskolen  

 
 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde  
 
 

Dato: 12/6 2024 
Tidspunkt: kl. 17-19 
Mødeleder: No/Julie 
 
 

Deltagere: No, Robert, Lea, Anita, Katrine, Anne, Julie, Andrea (7.q), 
Asger (7.z), Mathilde (9.x), Nelly (9.z), Lila, Filip, Sune, Gitte, Kaspar 
 
Fraværende: Anne, Andrea, Mathilde, Nelly 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Tid 
Estime-
ret tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, kon-
klusion på beslutning, angivelse af evt. ansvarlig 
og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og hvor-
dan? 

1. Godkendelse af dagsor-
den og referat (B) 
 

 
17.00 

Dagsordenen blev godkendt  

2. Nyt fra elevrådet (O) 
Andrea/Asger/Ma-
tilde/Nelly 
 

 
17.05 
 

Eleverne har drøftet skærmbrug.  
Eleverne oplever ikke selv, at de bruger 
dem særlig meget i timerne. De bliver brugt 
en del i frikvartererne. Det giver en try-
ghedsfølelse at have den. Særligt for elever 
med angstlignende symptomer. Mange sny-
der sig til at have den.  
Computere i undervisningen: Nogen synes 
de fylder meget andre ikke så meget. Det er 
rart med variation mellem papir og compu-
ter. I nogle klasser bliver der spillet en del i 
timerne. Det er forskelligt fra klasse til 
klasse. Elevrådet har ikke en oplevelse af, 
der finder digital mobning sted. 

 

3. Status, økonomi, arbejds-
fordeling, SB-valg (O)  
Sune 
 

 
17.15 
 

Digital mobning: Det finder primært sted i 
fritiden, men det trækker spor ind i skolen 
og kommer til at fylde meget. 4. klasse har 
netop haft analog uge. 
Status: trivselsundersøgelsen er kommet. 
For 4.-9. klasse ligger vi på samme niveau 
som sidste år. 0.-3. klasse er gået lidt frem. 
Vi får nye elever ind. En del har nogle ud-
fordringer. Vi har også elever i praktik på 
skolen fra dagbehandling.  
Økonomi: 2. prognose er ved at blive lavet. 
Det ser pt. fornuftigt ud med en samlet 
overskud i de tre afdelinger på omkring 
490.000. 
Arbejdsfordelingen var på plads, men der er 
så kommet en opsigelse fra en lærer, der er 
flyttet til Køge. 
En anden lærer er stoppet og ledelsen har 
rokeret lidt om 
SB-valget er gennemført og meldt ud til 
alle. Kira Mielow er nyt SB-medlem og 
Sean Ingemann er ny suppleant. 
Skolen takkede Robert for et langt og godt 
samarbejde. 

 

4. Overgang fra 0.-1. kl. 
(ODB)  
Kaspar 
 

 
17.30 
 

Udvalget har udarbejdet et forslag til materi-
ale, der udleveres før og efter sommerfe-
rien til elever, der skal starte i 1. klasse. 

 



 Holbergskolen  

 
 

Forslaget er drøftet i MED-udvalget. Det 
skal desuden drøftes i personalegruppen 
inden det endeligt vedtages. Det gøres på 
personalemødet om en uge. 

5. Status på trivselsprojekt 
og grupper 
(O) No, Filip, Anita 
 

 
17.45 

I 4. klasse har det ikke været muligt pga. al-
lerede planlagte arrangementer. De starter i 
5. klasse. 
I 7. klasse fortæller eleverne, at de synes, 
det har været rart at være med til at plan-
lægge, så det blev aktiviteter, de i højere 
grad havde lyst til at deltage i. 
Det blev foreslået at tage det op på trivsels-
forældremødet i efteråret. Dette var der 
umiddelbart opbakning til. 

 

6. Mobiltelefon-politik 
(DB) 
Julie 
 

 
17.55 

Der er forslag om helt mobilfri-skole alle-
rede fra næste skoleår. 
Der blev drøftet, hvor linjen skal lægges. 
Der blev drøftet muligheden for, at ingen 
måtte have telefoner på skolen samt helt 
skærmfri pauser. 
Der var mange gode drøftelser. Der var 
konsensus om at justere i princippet såle-
des, at eleverne ikke får udleveret deres te-
lefoner i den store pause.  
Ledelsen vil tage det op på personalemødet 
i næste uge. 

 

7. Spisning 18.05 (skolen giver en sandwich el. lign.)  

8. Skoleudviklingssamtale 
(D) 
Sune 
 

 
18.15 

Der blev drøftet forskellige emner, der 
kunne tages op. 
Det blev besluttet at tage elevtrivsel op som 
team. Det vil tage udgangspunkt i elevtriv-
selsmålingen samt ledelsens observationer 
og elevinterview i forbindelse med skolele-
delsesuddannelsen. 

 

9. Året i skolebestyrelsen og 
se frem mod næste sko-
leår. Næste års møder. 
(DB) 
Sune/No/Julie 
 

18.25 To timers møder giver god mening for de 
fleste. Antallet af møder i et skoleår har væ-
ret passende i dette skoleår. 
 
Den resterende del af punktet tages på det 
første møde i august. 

 

10. Evt. 18.55   

11. Tak for i dag 19.00   

12.     

     

No Kampmann /Julie Bjerregaard/ Sune Schnack Rasmussen 


